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Pani Monika Stefańska
Radna Miasta Grajewo

W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 05.11.2024 r. (data wpływu do tut'

Urzędu O6.|L2024r.) dotyoząoy gromad zeriasię wody opadowoj nabięzni zrealizowanoj w

ramaoh zadanta inwostyoyjnego pn. ,,Budowa boiska lekkoatletycznego przy Szkole

Podstawawej nr 4 w Grajewie,,, Burmistz Miasta Grajowo informuje, iŻ po zapoznaniu się

stanowiskiem Utytkovmika obiektu tj. Szkoły Podstawowej nr 4 w Grajewie' z dlta

14.tt.Ż0Ż4 t., w dniu 19.11.2024 r. zwrócono się do Wykonawoy zadana tj' firmy

,,gardenia Spoń,, sp. Z o.o. z siadzibą 02-699 Warszawa ul' Kłobucka 13' z prośbą

o przoanalizowanio zaistrriałej sytuacji i ptzedłoŻenia propozyoji działai noprąwozyoh

w przodmiotowYm zaktesie.
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Pan Maciej Paweł Bednarko

Burmistrz Miasta Grajewo

Wniosek w sprawie budowy boiska lekkoatleĘcznego przy Szkole
Podstawowej nr 4 w Grajewie

Zwracam się z prośbą o podj ęcie działań w związku z zakonczoną budową boiska

|ekkoatletycznego przy Szkole Podstawowej nr 4 w Grajewie, zrealizowaną
w ramach projektu pn. ,,strengthening cross border social connections",

dofinansowanego ze środków Unii Europejskiej w ramach Programu INTERREG
V-A Litwa-Polska.

Otrrymałarrl zgłoszęnia od mieszkańców, którzy zauważyIi, Że nabieżni boiska
gromadzisię woda, co nie tylko wpĘwa na jego funkcjonalnośó, aletabę stwarza

ryZyko zniszczęnia nawierzchni w przysz}ości. W rvviązJcu z tym proszę

o sprawdzenie, czy wykonawca inwesĘcji moze podjąć działania naprawcze)

zwłaszcza j e śli jeszcze obowiązuj e gwaran cja na prace budowlane.

Liczęna Pana interwencję w tej sprawie oraznainformację o podjętych krokach.

Z poważaniemo
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